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ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku ze sprawą zatrucia drzew, jakie miało miejsce w Legnicy w 2016 roku, na terenie
dawnego klubu garnizonowego, proszę o informację na jakim etapie postępowania jest obecnie?

 O sprawie donosiły media: https://www.youtube.com/watch?v=fHwgw9tG7B0

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy
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